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Zapisnik sa sastanka sa nevladinim
organizacij ama, medijima i mladima
Dana 5. avgJusta 2024. godine odrZana je prva ja1,na r.asprava za izradu nacr.La budZeta
za 2025. godinu sa ne.,,ladinim otganizacijama, mladima, sportistima i medijirna.

Ovo budzetsko sasluBanje je poielo u 10:00 iasova i prisustvovali su zamenik
gradonatelnika opstine Uloievac, Lulzim Aliu, direktorica finansija Sebahate Ajeti-
Sadiku, dircktor za kulturu, omladinu i sport, Xhetnile Murati Shabani, clirektor Opite
administracije Agnesa Hajredini kao i Sefica kancelarije za inJormisanje i komunikaciju
sa javnosiu, Shyhrete Topalli.

Otvaranje ove rasprave otvorio je zamenik gradonaielnika OpStinc Urosevac, Lulzim
Aliu, koji je rekao da sc ovog puta ove rasprave odrzavaiu na ovaj naiin sa razliiitim
interesnim grupama kako bi zahtevi svih gradana bili jasr-ri.

Proteklih godilra smo uglavnom vodili clebate sa graclanima ,bez c:bzia na interesne
glupe, clok sn1o ove godinc videli da je potrebnije upoznati intetesnc grupe nego
odredene gradane. Danas smo, kao intelesna grupa, zakazali sastanak sa r-revlaclinim
organizacijan-u, mladima, spoltistima i medijima da vidimo ita opitina moZe cia utadi
za ove intercsnc grupe.

Na ovom javnom sasluSadu, direktorka Finansije Sebal-Ete Ajeti Sacliku se zahvalila
pdsutnima na utcsau.

Nakon uvoclnog go!ora, rei je clata prisutnima u sali.
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Dashurije Ahmeti -

- Stuoriti mchanizme za bavljenje rnentalnim zdravljem dece.

- Funkcionalizacija Doma omladine, kao i stvaranje Sio ve6eg broja ptostora za
mlade.
Da se uradi javni prevoz
Ra.liti vile i da se organizuju ljetnji kampovi sa ]l1laclima

Bashl<im Haxhimusa

- Poveiati subvenciju za sportske klubove
- Poveaati budZet za ute5Ce na Olimpijadi
- Zgrada Bkole u selu Jezerc, da postane sportsko iekleacijski centar kako bi ga

mogli koristiti mladi

Gojarta Grainca

Zadio nisu dodeljena sredstva udruzenju "Hendifer" iz projekia "NaSa volja"?

Skender Ramadani

- Ukljuditi sve lkole u ljetne sportove

Daut Hoxha - Drustvo slepih

- Izdvojiti odredeni budzet za udruZenje da mogu uaestvovati u sportskim
takmitenjima, jer imamo dva sportska kluba.
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Zatvaranie ove buclietskc rasprave obavio je potpredscclnik Aliu.
Rasprava o buclZetu zavr5ena ic u 11:30 sati.

Zapisnidar

Shyl.rete Topalii


